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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

K/6836 .

"Miért nem adhat díszőrséget a Magyar Honvédség az 56-os szervezetek ünnepségein?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi
miniszter úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Az 1945 utáni évtizedek során számos kiváló magyar ember került börtönbe,
telepítették ki, hurcolták el, vagy végezték ki, mindenféle jogalapot nélkülözve .

Őket, illetőleg az ő hozzátartozóikat tömöríti jó pár társadalmi szervezet . Ezen
szervezetek nem rég értesültek róla, hogy rendezvényeiken a Magyar Honvédség a
továbbiakban nem fog díszőrséget adni, nem biztosít zenekart és hangosítást .

Mivel a diktatúrában is életüket, egzisztenciájukat a hazáért feláldozó feláldozó
embereket képviselő szervezetekről van szó, ezért méltánytalannak érezném a fent említett
szigorítások életbe léptetését .

Kérdezem tehát Miniszter Urat, valósak-e információim, és ha igen, tervezik-e azok
felülvizsgálatát?

Írásbeli kérdés

Budapest, 2003 . november 26. .

	

1

Harrac Péter
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség


	page 1

